
 
 

  
                     

 
ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΣ ΑΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ 

Ο   απερχόμενος   Πρόεδρος   Κων/νος  Ι.  Σταθόπουλος   ανέγνωσε   τον   παρακάτω   
Διοικητικό   Απολογισμό   της   2ετίας   2010 – 2012 : 

 
Πατριώτες   και   Φίλοι   Μέλη   του   Συλλόγου, 
 
Πριν  ξεκινήσω  τον  Απολογισμό  της  2ετίας  2010-12  θέλω  να  ευχαριστήσω  τους  συνεργάτες  
μου  στο  Δ.Σ.  που  άλλοι  περισσότερο  και  άλλοι  λιγότερο  βοήθησαν    ώστε  να  
πραγματοποιηθούν  αυτά  που  θα  ακούσετε. 
Η  πρώτη  απόφαση  που  πήρε  το  απερχόμενο  Δ.Σ.  αφορούσε  τις  τακτικές  συνεδριάσεις  οι  
οποίες  γίνονταν  σε  προκαθορισμένη  μέρα,  τόπο  και  χρόνο  και  πάντα  “ανοικτές’  για  κάθε  
Μέλος  πατριώτη  ή  Φίλο  του  Συλλόγου  που  θα  ήθελε  να  τις  παρακολουθήσει  και  καλόπιστα  
να  θέσει  ιδέες  -  προτάσεις  για  την  ευόδωση  των  σκοπών  του  Συλλόγου.    
Σημειώνουμε  ότι  πραγματοποιήσαμε  στη  2ετία  20  συνεδριάσεις,  συζητήσαμε  90  θέματα  και  
πήραμε  σχετικές  αποφάσεις,  τα  δε  Πρακτικά  του  Δ.Σ.  &  Γ.Σ.  πλέον  γράφονται  στο  PC  σε  
κινητά  φύλλα  Α4  τα  οποία  στη  συνέχεια  επικολλούνται  σε  συνεχόμενη  σελίδα  των  Βιβλίων  
Πρακτικών  Δ. Σ.  &  Γ.Σ.  αντίστοιχα. 
 
Α.  

      Το  απερχόμενο  Διοικητικό  Συμβούλιο  έχει  τη  χαρά  να  σας  παρουσιάσει      
ΔΡΑΣΗ   ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

      σήμερα   τη   δράση   του   για   τη   2ετία   2010-2012. 
      1.-  Οργάνωσε  την  κοπή  της  πίτας  και  τις  δυο  αυτές  χρονιές  και  έδωσε     
             την  ευκαιρία  στα  μέλη  του,  σε  πατριώτες  και  σε  φίλους  να      
             ανταμώσουν  και  να  γλεντήσουν  στο  καθιερωμένο  γεύμα  που  ακολουθεί    
             μετά  τις  πίτες  που  πραγματοποιήθηκαν  στο  ΜΕΡΟΠΕΙΟ  ΙΔΡΥΜΑ   
             κάτω  από  την  Ακρόπολη. 
      2.-  Στις  εκδηλώσεις  αυτές  τιμήσαμε  και  αναδείξαμε  τις  προσφορές  όσων    
             βοήθησαν  το  Σύλλογο. 
      3.-  Με  σκοπό  να  βρισκόμαστε  όσο  μπορούμε  περισσότερο  και  να  δίνουμε   
             ζωή  στο  χωριό  μας,  καθιερώσαμε  μια  ακόμη  εκδήλωση  που  την   
             ονομάσαμε  ΠΑΡΑΔΟΣΙΑΚΗ  ΓΙΟΡΤΗ  ΚΑΡΥΔΙΟΥ  που    
             πραγματοποιείται  τον  Οκτώβριο  και  συμπίπτει  με  το  πανηγύρι  των    
             Αγίων  Αναργύρων. 
       4.-  Με  απώτερο  σκοπό  τη  σύσφιξη  των  σχέσεων  και  την  περισσότερη    
              γνωριμία  των  συμπατριωτών,  καθιερώσαμε  κύκλο  διαλέξεων  με  πολύ   
              καλά  αποτελέσματα.  Θέματα  που  συζητήθηκαν  ήταν :  “η  λειτουργία   
              του  θυρεοειδούς  αδένα  και  τυχόν  επιπτώσεις  από  τη  δυσλειτουργία   
              του”  &  “η  κατάθλιψη”. 

       5.-  Κατασκευάσαμε  Ιστοσελίδα  στο  Διαδίκτυο  στη   διεύθυνση :      
              “www.myelati.gr”  όπου  έχουμε  την  ευκαιρία  να  μπαίνουμε  στα  sites,   
              που  αφορούν  την  ιστορία,  τους  διατελέσαντες  Προέδρους  του    
              Συλλόγου,  ανακοινώσεις,  σχέδια,  απόψεις,   
              θέσεις  και  γενικά οτιδήποτε  προάγει  τον  πολιτισμό  και  αφορά  τόσο  το   
              Σύλλογό  μας   όσο  και  το  χωριό  μας,  την  Ελάτη.  

        6.-  Είμαστε   συνδιοργανωτές  στο  1ο  Αντάμωμα  Αρκάδων  &  Ποντίων,  τα   
               αποτελέσματα  του  οποίου  είναι  γνωστά  σε  όλους  και  δε  νομίζουμε  ότι   
               χρειάζεται  περαιτέρω  αναφορά. 

  



 
 
 
Β.   

      Θα  ήταν  παράληψή  μας  αν  δεν  τονίζαμε  τις  προσφορές  που  δέχτηκε  το  Διοικητικό  
Συμβούλιο  και  μέναμε  μόνο  στη  μειωμένη  ανταπόκριση. 

ΠΡΟΣΦΟΡΕΣ 

      1.-   Ένας  μόνιμος  υποστηρικτής  του  Συλλόγου  μας  είναι  ο  Κώστας   
              Στεργίου  ο  οποίος  γλυκαίνει  με  τα  προϊόντα  του  κάθε  εκδήλωση  του    
              Συλλόγου. 
      2.-   Τα  “ΣΑΛΕ  ΕΛΑΤΗΣ”  του  Μιχάλη  Παπαβασιλείου,  την  οικογ.   
              Ιωάννας  Αναγνωστάρα,  την  “ΕΛΜΗ  Α.Ε.  -  CASIO”,  τους  Αδελφούς   
              ΚΑΡΑΜΑΝΗ,  τον  ΓΙΩΡΓΟ  Ι.  ΣΤΑΘΟΠΟΥΛΟ,  Σχολάρχη,  την   
              ΣΤΕΛΛΑ  ΜΑΡΙΑ  ΚΩΤΣΑΚΗ,  Ζωγράφο,  τον  ΧΡΗΣΤΟ    
              ΣΙΜΌΠΟΥΛΟ,  Δημιουργό  έργων  τέχνης  από  ξύλο,  τον  ΚΩΣΤΑ   
              ΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟ,  τους  “ΑΦΟΙ  ΚΟΛΟΜΒΟΥΝΗ”. 
 
Γ.   

      Με  την  ευκαιρία  της  σημερινής  Γενικής  Συνέλευσης  το   απερχόμενο Διοικητικό  Συμβούλιο  
νοιώθει  την  ανάγκη  να   ευχαριστήσει  όλους  τους  προαναφερθέντες  για  τις  προσφορές   τους,  
υπηρεσίες  ή  προϊόντα,  στις  εκδηλώσεις  μας  και  να  ευχηθούμε  ότι  στο  μέλλον  να   υπάρξουν  
και  άλλες  ώστε  ο  Σύλλογος  να  προοδεύει  για  να  παραμείνει  ζωντανό  το  Χωριό  μας. 

ΕΥΧΑΡΙΣΤΙΕΣ   -   ΠΡΟΤΑΣΗ 

      Επίσης  το  Δ. Σ.  νοιώθει  την  ανάγκη  να  ευχαριστήσει  τον  ΠΑ.Σ.Ι.Π.Σ.,  που  μέσω  του  
Προέδρου  του  Γιώργου  Ι.  Σταθόπουλου,  μας  παραχώρησε  τα  Γραφεία  του  (Πανεπιστημίου  
44)   για  να  συνεδριάζει  ο  Σύλλογός  μας. 

       Τέλος   το  Διοικ.  Συμβούλιο  αισθάνεται  ακόμη  την  ανάγκη  να  ευχαριστήσει  όλους  σας  που  
στηρίξατε  τις  προσπάθειές  του.             

 
  Δ.   ΑΛΛΕΣ  ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΕΣ
       -  Κατασκευάσαμε  κονκάρδες  με  το  σήμα  του  Συλλόγου,  ενδεικτικό  των    

     

           συμμετεχόντων  στις  εκδηλώσεις  του. 
       -  Κατασκευή   καρυδοποτού. 
       -  Εορτασμός   Ζωοδ.  Πηγής. 
       -  Μίσθωση  πούλμαν  για  την  απογραφή. 
       -  Συμμετοχή  στην  εκδήλωση  της  Ένωσης  Ποντίων  Αργυρούπολης  με   
           περίπτερο  που  στήσαμε  16  &  17  Σεπτεμβρίου  2011  και  αφορούσε  την   
           Ελάτη,  η  δε  επιτυχία  ήταν  μεγαλύτερη  του  προσδοκώμενου  στόχου.     
          Υπήρχαν  αφίσες  με  φωτογραφίες  από  την  Ελάτη  και  από  εκδηλώσεις    
           του  Συλλόγου  μας.    
           Πολύς  κόσμος  γνώρισε  το  χωριό  μας  και  όλοι  εξέφρασαν  την   
           ικανοποίηση  από  μια  πρώτη  γνωριμία  μαζί του,  εντυπωσιάσθηκαν  δε    
           ιδιαίτερα  από  το  φυλλάδιο  που  παρουσίαζε  την  ιστορία  του  τόπου  μας. 
 
Ε.   
-     Διαμόρφωση  περιβάλλοντος  χώρου  της  Ζωοδόχου  Πηγής. 

ΣΤΟΧΟΙ 

-     Σεπτέμβριος  2012,   οργάνωση  Επιστημονικού  Συνεδρίου  για  το   
      φυσικό  περιβάλλον  του  Μαινάλου.  
-     Κατασκευή  Οστεοφυλάκιου  στον  εσωτερικό  χώρο  του   Νεκροταφείου. 
-     Αποκατάσταση  των  ζημιών  του  κτιρίου  του  Πολιτιστικού  Κέντρου. 
                                    για  τα  2  τελευταία  έχουν  ξεκινήσει  ενέργειες   
                                    ενημερώνοντας  το  Δήμαρχο  Γορτυνίας. 
-     Αξιοποίηση  του  σχολείου  μας.                
 


